
Tennis Class
網球訓練班

Contact person :  Ms Danny Wong / (852) 92772454

Adult Intermediate Tennis Class (AGE 16 and ABOVE )
成人網球中級訓練班  ( 16歲或以上  )
Venue : Tue on Morse Park No 4 摩士四號公園 and
            Thu on Quary Bay Park 鰂魚涌公園 Coach : Students Ratio 教練：學生比例 - 1 : 6 or 2 : 12

CODE TIME DATE COURSE FEE
MP4tue Tuesday (7pm-9pm) December - 7,14,21,28 $800
QBPThr Thursday(7pm-9pm) December - 2,9,16,23,30 $1,100

Terms & Conditions
* Participants should be dressed in the appropriate tennis attire and should bring along their own tennis racquet.

The HKTENNISCOACH.org will not be liable for any injuries sustained during the courses.

參加者需穿著適當運動服裝及自備網球拍。本會將不負責任何損傷及意外。

* In case of rain,please contact the coaches directly for the lastest class arrangement. Make-up lesson will be offered 

depending on the court availability.

如遇上天雨，學員請直接聯絡負責教練有關課程安排。教練將因應場地許可之情況下盡量安排補課。

* No make-up lesson or refund will be arranged for participant who failed to turn up for the lesson due to any personal reason.

如學員因任何私人理由缺席課堂，本會將不會安排補課及退款。

* We has the right to amend the content of the course, such as coach arrangement and ratio etc. without prior notice.

教練名單只供参考，本會保留更換/安排教練之權利。

* No refunds and transfers will be arranged by HKTENNISCOACH after the enrolement has been accepted/approved.

參加者在本會確認班別後不得轉班或退款




